
                                                                                                                                         
REFERAT STYREMØTE RANA JFF 16.02.2023 BIMBO  

Til stede: Elnar Olsen, Asle Hansen, Lisbeth Myrlund, Mats Thomassen, Frank Westvik, Hans Olav Bjelvin, 
Daniel Korsvik Hagen, Tore Bakkejord, Marika Trones, Charlotte Ånonli og Edvard Lillegård. 

Saksliste: 
 
 

1. Innkalling og dagsorden 
Vedtak: Godkjent 

 
2. Godkjennelse av referat fra styremøte 18.01.2023 

Vedtak: Godkjent 
 

3. Orientering om den økonomiske situasjonen 
Totalt sett på alle kontoer står det per dags dato kr 728.000 igjen. 
Regninger til forfall, totalt kr 78.000. Det vil si at etter regningene er 
forfalt står det kr 650.000 igjen på konto. 

 
4. Årsmeldinger fra utvalgene og hovedstyre 

Elnar og Asle har gått gjennom alle vedtektene, disse er nå sendt til 
godkjenning i NJFF. De skal være gjennomgått og «kvalitet sikret» før de 
legges frem på årsmøtet i mars. Svar er per dags dato ikke mottatt. 
Noe av det som er nytt i forhold til de gamle vedtektene er hvordan et 
styre skal se ut. Her har foreningen en viss slingringsmonn i forhold til 
hvordan normvedtektene som NJFF har satt.  
Styret skal bestå av: Leder, nestleder, kasserer, sekretær, 
opplæringsansvarlig, ungdomsansvarlig, kvinnekontakt, varamedlem + 
utvalgsledere. RJFF har her gjort en endring, istedenfor 2 
varamedlemmer ønskes det 1 varamedlem. I tillegg er det ene 
varamedlemmet omdøpt til ungdomsansvarlig. Dette vil Elnar gjøre 
valgkomiteen oppmerksom på. 
Årsmeldinger og aktivitetsplan sammenfattes av Elnar og Asle sammen 
med resten av årsmøtepapirene i tråd med vedtekter. 
Resten detaljene gjennomgås på neste møte før årsmøtet. 
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Elnar 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



5. Forslag til dato for årsmøte: 27.03.23 Meyergården Hotell kl. 18.30 
med påfølgende forberedende styremøte samme sted kl. 17.00. 
Servering: Kaffe og kaker på årsmøtet 
 

 
6. Klage på feilrapportering i Kvitsteindalsprøven 

Forslag til problemløsning og saksavslutning. 
Frank har skrevet et referat fra saken som hovedstyret har fått lest.  
Dette referatet har Frank sendt til FKF.  
Saken har foregått over altfor lang tid, Elnar ber om hjelp/støtte i saken 
av enten Nordland Jeger & Fisker eller Norges Jeger & Fiskeforening. 
Referat fra saken og dens sluttbehandling sendes av Fugelhundutvalget 
til FKF’s sekretær. Svar er mottatt fra sekretæren med kommentar om at  
Sitat «Ellers synes jeg at klubben har håndtert denne saken bra». 
Referratet er for ordens skyld oversendt styret i FKF av henne. Saken 
internt i Rana JFF og Fugelhundutvalget anses dermed for avsluttet. 
 

7. Prosjekt: Savnet hund 
Rune Hansen har bestemt seg for å gi pengene som er igjen til 
Redningshundene i Rana, prosjektet avsluttes. 
 

8. Prosjekt foreningsjakker (for forenings medlemmer) 
Den nye foreningsjakken blir Jotunheimen Glittertind, farge grå til herre 
og blå/grønn til dame. Daniel bestiller prøvestørrelser. 
 
Elnar/Asle snakker med Sparebank 1 om sponsormidler til 
foreningsjakkene. 
 
Lisbeth/Daniel sjekker hvor mange medlemmer som er i de ulike 
utvalgene og setter opp et budsjett til neste møte. 

 
9. Investeringsplaner 

 
Donasjon kr 10.000 (fra enke etter Trygve Paulsen):  
Daniel har fått tilbud på 2 stk 14 fots kanoer av merket Fluid Yuma på kr 
8.000-8.500 per stk (årer ikke inkludert).  
Daniel trykker på logo på kanoene, Trygve 1 og Trygve 2. 
Styret aksepterer tilbudet. 
 
Leirdueutvalget: 
- Kjøp av premier kr 101.000, - fra Mangholm glassverk, cirka 90 premier 
på sesongen. Bestilt 100 premier slik at de har noen ekstra til eventuelle 
firmaskytinger.  
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- Innkjøp av leirduer: det rimeligste tilbudet er fra Jeger & Hund kr 1,26 
per due. Total sum på leirduer er kr 332.000, -.  
- Hans Olav innhenter tilbud på skudd til årets sesong. Tar sikte på å 
kjøpe inn 8 paller (192 000 skudd). 
- Forbereder installasjon av flomlys på sportingbanen. 
- Strømtilførsel på sportingbanen 
- Duekortsystem 

 
Det tas et vedtak om at de nødvendige investeringene som er 
budsjettert som gjelder kjøp av skudd og duer gjøres i takt med behov. 
Lys og strømtilførsel på sportingbanen, samt 4 containere på samme 
bane (samlet sum kr 160.000) gjennomføres så snart RJFF har midler til 
det. Det ligger som en del av den ene STUI søknaden (Statens 
tippemidler). 
Hver av de enkelte investeringsbehovene forankres før bestilling og 
kjøp med vedtak i hovedstyret (Sak 9-16 i innkallingen). 
 

10. Eventuelt: 
Det ble referert mail mottatt alle styremedlemmene fra en være en våre 
revisorer Kenneth Ressem. 
Kenneth Ressem konkluderer i sin mail at han trekker seg som revisor 
med øyeblikkelig virkning. 
Styret tar dette til etterretning og meddeler dette til vår andre 
oppnevnte revisor Torbjørg Myhre. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elnar/LU og styret 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


